

OTIP TEACHING awards 2017

Elementary
Secondary or
Beginning
Teacher
Categories

\$1,000 each for the
winning teacher
and his/her school



OTFFEO

Deadline
March 31, 2017

teachingawards.ca

OTIP Teaching Awards 2017, Les prix d'enseignement du RAEO 2017

The Ontario Teachers Insurance Plan (OTIP) and the Ontario Teachers' Federation (OTF) are proud sponsors of the OTIP Teaching Awards.

For many years, these awards have recognized the excellence of our teachers in publicly funded education. There are three categories of awards: elementary school teacher, secondary school teacher and beginning teacher in the first five years of teaching. A teacher may be nominated by anyone – professional colleagues, students, parents, or the general public.

Nominations are now open for the 2017 awards. The deadline for receipt of nominations is March 31, 2017. Further information is provided on the attached PDF and is also available at www.teachingawards.ca. If you have any questions, please contact Jason Healey at OTF: Jason.healey@otffeo.on.ca.

I would appreciate it if you would highlight and promote these awards within your organization and also pass on this information to your communications officer for consideration for inclusion in your communications. We are proud of the excellence of teachers throughout the province. These awards allow us to recognize and celebrate outstanding contributions that our members make to their students' education, to their schools, and within their communities.

Thank you for your cooperation and assistance in promoting the OTIP Teaching Awards program!

Yours in education,
Mike Foulds
OTF President

Le Régime d'assurance des enseignantes et des enseignants de l'Ontario (RAEO) et la Fédération des enseignantes et des enseignants de l'Ontario (FEO) sont fiers de parrainer les Prix d'enseignement du RAEO.

Depuis de nombreuses années, ces prix honorent l'excellence de notre personnel enseignant qui œuvre dans le milieu de l'éducation financée par les fonds publics. Il y a trois catégories de prix : « élémentaire », « secondaire » et « personnel enseignant débutant » comptant moins de cinq années d'enseignement. Tout le monde peut proposer la candidature d'un membre du personnel enseignant : ses collègues, des élèves, des parents ou le grand public.

La période de mise en candidature est maintenant ouverte pour les prix de 2017. L'échéance pour la réception des candidatures est le 31 mars 2017. De plus amples renseignements sont fournis dans le document PDF ci-joint et au fr.teachingawards.ca. Si vous désirez recevoir des renseignements supplémentaires, veuillez contacter Jason Healey à la FEO à : jason.healey@otffeo.on.ca.

Je vous remercie de bien vouloir faire la promotion de ces prix au sein de votre organisation et de transmettre cette information à votre responsable des communications en vue d'une éventuelle insertion dans vos communications.

L'excellence du personnel enseignant à l'échelle de la province nous remplit de fierté. Ces prix nous permettent d'honorer et de célébrer les contributions exceptionnelles apportées par nos membres à l'éducation de leurs élèves, à leurs écoles et dans leur milieu.

Merci de votre collaboration et de votre aide pour la promotion du programme de Prix d'enseignement du RAEO!

Solidairement,
Le président de la FEO
Mike Foulds